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OBVESTILO ZA JAVNOST  

 

ZASEDALA SKUPŠČINA JAVNEGA HOLDINGA LJUBLJANA IN  
SVET USTANOVITELJEV JAVNIH PODJETIJ  

 
 

Ljubljana, 17. oktober 2024 – Danes so družbeniki Javnega holdinga Ljubljana na 

seji skupščine obravnavali poročilo o poslovanju družbe Javni holding Ljubljana in 

odvisnih družb za obdobje januar – junij 2024 ter se seznanili z informacijo o 

uspešno zaključenem tehničnem pregledu in začetku poskusnega obratovanja 

plinsko-parne enote v Energetiki Ljubljana, ki predstavlja trenutno največjo 

energetsko-okoljsko naložbo v Ljubljani in pomemben korak na poti razogljičenja. 

V nadaljevanju je zasedal tudi Svet ustanoviteljev. 

 

Družbeniki so na seji skupščine Javnega holdinga Ljubljana obravnavali polletno poročilo o 

poslovanju družb Javni holding Ljubljana, VOKA SNAGA, Energetika Ljubljana in LPP. Vse 

odvisne družbe so v obdobju med januarjem in junijem 2024 svoje dejavnosti izvajale 

zanesljivo in kakovostno. Energetika Ljubljana je v omenjenem obdobju dosegla pozitivni 

poslovni izid v višini 4,4 mio EUR, družba Javni holding Ljubljana pa v višini 0,3 mio EUR. 

Družba VOKA SNAGA je izkazala negativni poslovni izid v višini 0,3 mio EUR, družba LPP pa v 

višini 2,3 mio EUR. Družbe si prizadevajo, da bi do konca leta 2024 poslovale skladno z 

zastavljenimi cilji in dosegle planirane rezultate poslovanja. 

 

V prvih šestih mesecih letošnjega leta so družbe v investicijske projekte vložile 22,8 mio EUR 

sredstev družb, od tega 8,0 mio EUR v postavitev plinsko-parne enote (PPE-TOL). Za potrebe 

obnov in nadomestitev je bilo porabljenih 12,3 mio EUR, za razvojne projekte pa 10,5 mio 

EUR.  

 

Družba VOKA SNAGA kot bodoči upravljavec sodeluje pri aktivnostih na Velikem kohezijskem 

projektu Čisto zate. Konec leta 2023 je bilo pridobljeno uporabno dovoljenje za vse novo 

zgrajene objekte pri nadgradnji CČN Ljubljana, v letošnjem letu pa se nadaljuje izvajanje 

poskusnega obratovanja. Pri projektu aglomeracij MOL, ki zajema 39 območij, se je gradnja 

intenzivno izvajala na območjih Šmartinska, Litijska in Hrušica, Zalog, Gornji Rudnik, Glince in 

Dolnice, Kašelj, Ilovica in Ižanska cesta, Rakova jelša, Sibirija, Galjevica, Tacen, Gameljne, 

Sostro, Dobrunje in Brdo. Do junija 2024 so bila dela končana na vseh ostalih območjih. Na 

večini območij gradnje kanalizacije poteka sočasna gradnja ostale komunalne infrastrukture, v 

katero je vključena tudi obnova vodovoda. 

 

V Energetiki Ljubljana je bilo v prvi polovici letošnjega leta veliko pozornosti namenjene 

največji energetsko-okoljski naložbi, to je izgradnji PPE-TOL. Projekt je bil zaključen brez 

podražitev. PPE-TOL bo omogočila 70-odstotno zmanjšanje uporabe premoga v enoti TE-TOL. 

Nova enota je uspešno zaključila tehnični pregled in konec preteklega tedna prejela odločbo o 

vstopu v 9-mesečno poskusno obratovanje. Po polnem zagonu, ki bo sledil uspešno izvedenem 

poskusnem obratovanju, bo PPE-TOL zagotavljala obseg proizvodnje toplote, ki je potreben za 

sistem daljinskega ogrevanja v Ljubljani, ob tem pa bo omogočila enkrat večjo proizvodnjo 

električne energije za potrebe elektroenergetskega sistema Slovenije.  

Energetika Ljubljana z MOL sodeluje pri akcijskem načrtu projekta Evropske komisije »Misija 

100 ogljično nevtralnih in pametnih mest«, katerega namen je pospešiti napredek evropskih 
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mest na poti do podnebne nevtralnosti. V teku so projekti, ki sledijo zavezam o povečevanju 

deleža uporabe obnovljivih virov energije, in sicer projekt izgradnje objekta za energijsko 

izrabo goriva iz komunalnih odpadkov (TEO Ljubljana), kjer sodeluje tudi družba VOKA SNAGA, 

projekt predelave premogovnega bloka 1 s kotlom na biomaso, trajnostni projekt gradnje 

plovne infrastrukture in malih hidroelektrarn za energetsko izrabo Ljubljanice ter lastna 

proizvodnja zelenega vodika, vključno s postavitvijo vodikove polnilnice za uporabo vodika v 

prometu. 

 

MOL in družba Autocommerce sta maja letos sklenila pogodbo za dobavo osmih avtobusov na 

vodik, brez emisij. Dobava avtobusov je predvidena do oktobra 2025. Ob dobavi bo MOL vseh 

osem avtobusov dala v najem družbi LPP. V prvem polletju je družba LPP zabeležila 3,2-

odstotno povečanje števila prevoženih potnikov v primerjavi z enakim obdobjem lani. Družba 

bo nadaljevala s prizadevanji za učinkovit in zanesljiv javni prevoz in povečanje uporabe le-

tega. 

 

Skupščini je sledila seja Sveta ustanoviteljev, na kateri so člani sprejeli poročilo o delu Sveta 

ustanoviteljev za obdobje od septembra 2023 do avgusta 2024, kar predstavlja dvajseto leto 

delovanja tega skupnega organa občin, in se seznanili s kreditnimi pogoji zadolžitev družb 

VOKA SNAGA, Energetika Ljubljana in LPP. 

 

Vsi sklepi so bili sprejeti soglasno.    

 
 
 
 


